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Protokoll fört vid styrelsemötet den 18 november 2018 

Plats:  Klubbhuset 

Närvarande: Mats Hagberg, Lars-Inge Carlsson, Karin Maxell, MajBritt Maxell 

 

  

Dagordning: 
 

• Genomgång av föregående protokoll 

Lars-Inge gick igenom detta. 

 

• Ekonomirapport 

Det finns 637850:- i kassan varav 90000:- tillhör Axelssons garageområde. 

   

• Uppföljning efter städdagen 

Blåsigt väder gjorde att deltagandet inte var så stort. 

  

• Hjärtstartare 

Plombering av skåpet är gjort. Inför en eventuell HLR-utbildning så kom Mats med förslag om att halva 

kursavgiften skulle kunna bekostas av föreningen. Vi kunde alla hålla med om att den skulle göras 

offentlig också men dessa beslut bör tas av en mer komplett deltagande styrelse. 

 

• Övriga frågor 

Karin undrar om tiden för lekplatsansvarig är 1 eller 2 år. Hon känner själv att för hennes del räcker 1 år 

och det är det som gäller.  

 

 

Nästa styrelsemöte 20/1 2019 

 

  

Vi tackar för visat intresse och avslutar mötet. 

 

 

Vid protokollet:___________________  Justeras: _____________________ 

  Lars-Inge Carlsson                  Mats Hagberg 

 


